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Z Á P I S N I C A 
z mimoriadneho zasadnutia združenej komisie finančnej a správy majetku 

MsZ a komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ v Galante, konaného dňa 

21.09.2015 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 
 

 

Prítomní: 

 Peter Závodský 

 Ing. Zoltán Horváth 

 PaedDr. Peter Černý  

 PhDr. Marta Vajdová 

 Zsolt Takáč  

 Róbert Brizlák  

 MUDr. Ervín Chomča  

 Ing. Daniel Kiss  

 Fridrich Psota  

 Ing. arch. Ján Špánik  

 Mgr. Andrej Tábori 

 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 

Zapisovateľka komisie IVŽPKPDaVP Eva Vašáková 

 

Ospravedlnení: Ing. Andrej Kostka 

 Ing. Augustín Popluhár  

 MUDr. Richard Šimajlak 
Program: 
1. Zahájenie 
2. Štadión – oprava oválu 
3. Návrh lokalít na výstavbu nájomných bytov  
4. Verejná anonymná urbanisticko-architektonická súťaž návrhov „Pešia zóna na Hlavnej 

ulici v Galante“ – informatívna správa 
5. Návrh na zmenu UPN mesta Galanta/Ing. Jozef Janský 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
 
K bodu č. 1: 
 

Predseda komisie IVŽPKPDaVP p. Zsolt Takáč privítal všetkých prítomných na 
zasadnutí komisie, oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 



2 

Okrem členov finančnej komisie MsZ a členov komisie IVŽPKPDaVP boli prítomní Peter 
Paška – primátor mesta, Lucia Galambosová – poverená zast. prednostu MsÚ, Ing. Zuzana 
Kopasová – vedúca ORMIng. Juraj Srnka, PhD., vedúci fin. a maj. odd., Ing. Peter Aštary – 
hlavný architekt mesta, poslanec MsZ – Ing. František Gaulieder. 
Na úvod rokovania prítomní poslanci MsZ jednomyseľne odsúhlasili hlasovaním, že komisia 
je zlúčená a stanoviská budú koncipované ako za jednu zlúčenú komisiu. 
 
 
K bodu č. 2: 
Štadión – oprava oválu 

-  predkladal: Ing. Radovan Slíž 
 

Na zasadnutie komisie bol prizvaný Ing. Radovan Slíž, ktorý prítomným odprezentoval 
možnosť riešenia atletického oválu. Vo svojej prezentácii poukázal na zachovanie symbiózy 
s futbalom, vybudovaní 400 m 6 dráhového oválu, ktorý spĺňa kritériá IAF,  možnosti ďalších 
technických disciplín ako skok do výšky, skok do diaľky, vrh guľou a hod kriketkou 
(oštepom). Z hľadiska finančného dopadu na rozpočet uviedol ako hornú hranicu sumu 
277.440 €. 

 
K uvedenému materiálu odzneli v diskusii nasledovné pripomienky: 

- nevyhnutné zameranie oválu geometrickým plánom 
- objednanie sondáže vzhľadom na kvalitu podlažia 
- potreba predloženia jedného komplexného technického riešenia 
- potreba vypracovať projektovú dokumentáciu s cenovou kalkuláciou 
- potreba zodpovedať otázku, či mesto chce uvedený zámer realizovať, aby neboli 

zbytočne investované finančné prostriedky 
- možnosť zaradenie zámeru do zásobníka investičných akcií, prípadne do výhľadového 

rozpočtu na rok 2017 
- v prípade realizácie zámeru z finančného hľadiska nutnosť riešiť etapovite 

 
 Ing. Kopasová upozornila na skutočnosť, či je potrebné realizovať obnovu oválu, 
nakoľko nie je zrealizovaný prieskum na  jeho potencionálne využívanie. Zároveň podotkla, 
že náklady na vybudovanie sa preukážu až vypracovaním projektovej dokumentácie 
a rozpočtu stavby. 
 
 Po odznelých pripomienkach komisia odporúča, aby mestský úrad - oddelenie rozvoja 
mesta zabezpečilo vypracovanie geometrického plánu na skutkové zameranie oválu k termínu 
19.11.2015. 
       
 
K bodu č. 3: 
Návrh lokalít na výstavbu nájomných bytov  

- predkladali: primátor mesta Peter Paška, Ing. Peter Aštary 
 
K uvedenému materiálu odzneli v diskusii nasledovné pripomienky: 

- predložený návrh obchádza verejné obstarávanie 
- je nevyhnutné dobré nastavenie technických parametrov 
- jasne stanovené kritériá 
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- je potrebné zadefinovať od úplného začiatku, čo chce mesto (čo bude stavať, pre koho, 
akým spôsobom) 

 
 Po odznelých pripomienkach komisia odporúča pokračovať v projekte na výstavbu 
nájomných bytov, odporúča zastupujúcej prednostke MsÚ zriadiť odbornú komisiu na 
spracovanie technických parametrov, spôsobu financovania a následne predložiť spracovaný 
návrh k zaujatiu stanoviska odborným komisiám MsZ a mestskému zastupiteľstvu.  
 
 
K bodu č. 4: 
Verejná anonymná urbanisticko-architektonická súťaž návrhov „Pešia zóna na Hlavnej 
ulici v Galante“ – informatívna správa 

 - prekladal: Ing. Peter Aštary 
 
K uvedenému materiálu odzneli v diskusii nasledovné pripomienky: 

- vplyv projektu na rozpočet roku 2015 
- na základe čoho bola vypočítaná suma 30.000 € 
- finančné prostriedky na vypracovanie projektovej dokumentácie nie sú kryté 

rozpočtom na rok 2015 
 

K uvedenému materiálu zaujala komisia finančná a správy majetku nasledovné 
stanovisko: 

Finančná komisia odporúča špecifikovať sumu 30.000 € na kapitole 04.4.3 Výstavba na 
projekt „Pešia zóna“.  V opačnom prípade budú finančné prostriedky považované za 
prebytočné.  

Z: Ing. Zuzana Kopasová 
 
 
K bodu č. 5: 
Návrh na zmenu UPN mesta Galanta/Ing. Jozef Janský 

- prekladala : Ing. Zuzana Kopasová 
 

K uvedenému materiálu zaujala komisia investičnej výstavby, životného prostredia, 
kultúrnych pamiatok, dopravy a verejného poriadku nasledovné stanovisko: 

Komisia odporúča predložený návrh na zmenu ÚPN zaradiť do zásobníka zmien 
a doplnkov ÚPN, ktoré budú prerokované komplexne. 

 
  
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie finančnej a SM 
 
 
 Zsolt Takáč 
 predseda  komisie IV,ŽP,KP,D a VP 

 
 
Zapisovateľky: 
Mgr. Katarína Kluchová, EvaVašáková 


